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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyire veszi a kormány számításba a 
szakszervezetek tanácsait, ajánlásait?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A Magyar Köztisztviselők, Közalkalmazottak és Közszolgálati Dolgozók Szakszervezete (MKKSZ)
a  kormányzati  igazgatásban,  az  önkormányzati  hivataloknál  és  a  szociális  területen  működő
munkavállalók  képviseletében  levelet  küldött  Miniszterelnök  Úrnak  és  a  Frakcióknak  abból  a
célból, hogy a koronavírus elleni védekezés hatékonyságának érdekében munkavállalásukat és azok
körülményeit  Kormányrendeletben  támogassák  meg.  Fontosnak  tartják  az  általuk  képviselt
munkavállalók  egészségének,  munkavégző  képességének  megőrzését,  az  egészségvédelmi
szolgáltatásokhoz  szükséges  anyagi  és  humán  erőforrások  biztosítását,  hogy  az  államszervezet
folyamatosan és biztonságosan szolgálja a lakosságot.

Kezdeményezik, hogy az állami és az önkormányzati közigazgatásban munkavállalók és kiemelten
a  szociális  területen  dolgozók  járványügyi  biztonságáért  a  kormányzat  külön  intézkedéseket
érvényesítsen, ezenkívül, hogy a szociális ágazatban dolgozók - mivel többen közülük egészségügyi
tevékenységet látnak el - ugyanolyan pótlékokban és juttatásokban részesüljenek.

A munkavállalók  érdekében  való  együttműködés  jegyében  elkészítettek  egy  kormányrendelet-
tervezetet,  amelyben  a  napi  munkavégzésük  során  közvetlenül  az  ügyfelekkel,  ellátottakkal
kontaktusba kerülő dolgozók számára, veszélyességi díjazásra tettek javaslatot.

Kérem Miniszterelnök Urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Mennyire veszi a kormány számításba a szakszervezetek tanácsait, ajánlásait? Mennyire tekinti
szakmai partnernek őket? Milyen szakmai egyeztetések folynak velük?

2. Tervez-e a kormány konzultációt az illetékes érdekegyeztető szervekkel, a közszolgálati dolgozók



helyzetének  rendezése  érdekében  a  koronavírus  járvány  ideje  alatt  felmerült  problémákkal
kapcsolatosan?

3. Hogyan igyekszik a kormány megteremteni azt a munkahelyi feltételrendszert, amelyben a helyi
szakszervezeti képviselők és a helyi munkáltatók együttműködése megvalósulhat?

4. Kapnak-e a szociális ágazatban dolgozók az egészségügyi veszélyességért plusz díjazást?

5.  Hogy  védik  meg  a  többségében  női  munkavállalók  és  családjuk  egészségét?  Milyen
intézkedésekkel, illetve milyen védőfelszerelés biztosított számukra?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 04. 11.

Tisztelettel:

Ungár Péter

(LMP)
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